

St. Mary's Canossian College Parent Teacher Association
Election of Parent Managers for the term of 2021-23
Election Result

The Parent Manager Election was successfully completed on **24 September 2021 (Friday)**. Among the 1646 sheets of ballot papers collected, 6 are invalid while 183 are blank. The result is as follows:

Candidate number	Name of Candidate	Number of Votes Obtained
1	Mr Leung Wai Chun	635
2	Ms Wong Wai Yi	953

Ms Wong Wai Yi and Mr Leung Wai Chun will be nominated for registration as Parent Manager and Alternate Parent Manager of the Incorporated Management Committee of St. Mary's Canossian College for the term of 2021-23 respectively.

Thank you for your support and congratulations to Ms Wong and Mr Leung!

嘉諾撒聖瑪利書院家長教師會
2021 - 2023 年度家長校董選舉
選舉結果

本會已於 2021 年 9 月 24 日(星期五)完成家長校董選舉，共收集選票 1646 張，而無效選票及空白票則各佔 6 張及 183 張。點票結果如下：

參選編號	候選人姓名	得票
1	梁偉俊先生	635
2	黃慧儀女士	953

黃慧儀女士和梁偉俊先生將分別獲提名為 2021 - 2023 年度嘉諾撒聖瑪利書院法團校董會家長校董及替代家長校董。

感謝各位家長大力支持並恭喜黃女士及梁先生！